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Styrelsemöte med Hallands Ridsportförbund den 9 februari 2021 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte för Hallands Ridsportförbund den 9 februari 2021 

Närvarande: Per Josse, Maud Delling, Johanna Halldén, Karolina Svensson, Thomas 

Magnusson, Eva Åkerström, Emelie Andersson, Sofia Christiansen,  

Adjungerande: Jeanette Hedberg 

Inte närvarande: Gustaf Johansson, Anne Albertsson, Linn Johansson 

1. Mötets öppnande, Per hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte. 

2. Dagordningen godkändes. 

3. Protokolljusterare, till att justera dagens protokoll valdes Maud Delling. 

4. Föregående mötesprotokoll, 2021-01-18, fanns inget att erinra. 

5. Ekonomin Karolina redogjorde för resultatet 2020 som nu är klart och skickat till vår 

revisor, Lena Fiedler. Det kommer bli ett negativt resultat på ca 64 tkr.  

Bidraget på 40 tkr från Agria samt större delen av projektstödet från förbundet som vi ej 

kunnat nyttja under 2020 är lagt på balanskonto. 

En videokamera lämpad för digitala föreläsningar och konferenser är inköpt och det är tänkt 

att vi ska kunna använda oss av de bidrag vi fått 2020 som vi ej utnyttjat. 

Karolina har nu en egen inloggning till Fortnox och kan nu attestera leverantörs-fakturor 

direkt i programmet, se bokföringen samt skriva ut rapporter. 

 

6. Kansliet Jeanette har varit i kontakt med smittskyddet Halland i och med första tävlingen 

för säsongen som är den 10/2. Smittskyddet har gett klartecken men poängterade att det är 

viktigt att alla regler och rekommendationer följs samt att checklistor och zonindelningar 

görs vid varje tävling. 

Emelie och Jeanette har haft en utbildningsträff med våra grönt-kort handledare. Några av 

deltagarna har sökt dispens då de saknar någon av kriterierna för att vara handledare. Mötet 

beslutade att delegera frågan vidare till tävlingskommittén som har möte den 15/2. 

Det har varit en digital fortbildning för hoppdomare och ÖD och den 13/2 är det dags för ÖD 

i dressyr. 

Annika Phil är tillfrågad om att hålla en kurs i TR-frågor för arrangörer och ska återkomma 

med datum. 
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7. Årsmöte 2021 Per har varit i kontakt med Kerstin i valberedningen som är i gång med 

rekryteringsarbetet. De saknar namn till valberedningen då två stycken ej kommer stå på 

omval. Jeanette skickar ut en ny uppmaning till klubbarna om att hjälp att hitta nya 

kandidater. 

Verksamhetsberättelsen är nästan klar och kommer skickas ut till styrelsen innan den 

publiceras på hemsidan. 

Vi diskuterade vilka som kommer vara på plats på Forf under årsmötet. Då det bara får vara 

8 personer samlade så kommer det bara att vara Per och Thomas från styrelsen, Kerstin från 

valberedningen, ordförande och sekreterare för mötet samt Åsa från SISU och Jeanette från 

kansliet. Övriga styrelsemedlemmar får delta digitalt. 

8. DUS Sofia berättade om deras årsmöte som är den 6 februari. De har fått många 

sponsorer som skänkt saker till ”goodiebagen” som kommer lottas ut. De har fått in många 

nomineringar till årets ungdomsledare och årets ungdomssektion som kommer avslöjas på 

årsmötet. 

CUS anordnar digitala träffar för DUS under våren, bland annat en kurs i digitala möten. 

Linn och en till i DUS ska besöka Laholms RF för att stötta och hjälpa till och starta upp en 

ungdomssektion. 

Radiohjälpen har startat en fond för projekt där idrott används för att motverka psykisk 

ohälsa. Föreningar som har samverkan med funktionshinderrörelsen kan söka stöd för 

idrottsrelaterade aktiviteter. Jeanette skickar ut till klubbarna. 

9. Distriktsombudsman DOM. Johanna hade inget nytt att rapportera. Ärendet som var 

uppe i höstas är nu avlutat för distriktet men de kommer att ha fortsatt kontakt med Åsa på 

SISU. 

10. Rapporter (RAS, TS)  

RAS Maud och Jeanette har deltagit i en digital träff med besöksgruppen där en ny funktion 

presenterades. Man kan nu skicka ut olika formulär till klubbarna och då välja om det är en 

klubb med eller utan ridskola samt om de har en anläggning. Ett önskemål från Svenska rf är 

att klubbarna fyller i formulären oftare så att man kan få ut aktuell statistik.  

Vi diskuterade om det ska kosta något när de bara uppdaterar sitt register då det medför 

administrativ tid för kansliet. Mötet beslutade att inte ta ut någon avgift för detta. Besöken 

ute på klubbarna som ska göras vart tredje år kostar 500; -. 

Maud berättade om att Laholms rf kommit igång med föreningsutveckling i styrelsen i 

samarbete med SISU. De arbetar med ett material som heter ”Vår ridsportförening” som 

består av en bok samt en webbaserad kurs. Maud föreslog att distriktsstyrelsen också kan 

göra utbildningen. 

I april anordnar förbundet en digital föreläsning för tränare och ridlärare, med Gabriella 

Thorell, huvudlärare i Pedagogik vid Ridskolan Strömsholm. Jeanette skickar ut inbjudan 

till våra klubbar. 

TS – Tävlingssektionen har möte måndag den 15/2. 

Tävlingarna i Halland kommer att komma igång vecka 6 för yrkesverksamma och barn födda 

2005 och senare. Vi har fått in ett par ansökningar om inställande av tävling. 
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Kommunikation med föreningarna Arbetet med enkäten till våra klubbar angående 

kommunikation mellan dom och distrikt är nu klar och skickad till styrelsen för synpunkter. 

Senast söndag 14/2 vill de ha svar sen skickas enkäten ut till klubbarna. 

11. Övriga frågor Vi diskuterade möjligheten att signera våra protokoll elektroniskt 

framöver. Efter kontakt med förbundet så beslutade vi att alla protokoll från 2020 samt 

framöver tills vi kan börja ses igen ska signeras digitalt. Jeanette ombesörjer så att 

protokollen skickas ut och signeras.          

Per berättade om ordförandekonferensen som var den 5/2. De hade bland annat diskuterat 

de motioner som kommit in till förbundsstämman, flytten av alla office 365 domäner, 

tävlingssituationen mm.            

12. Nästa möte blir årsmötet den 11 mars. 

13. Per tackade för visat intresse och avslutade dagens möte.  

 

_______________________________  ______________________________    

Per Josse, ordförande   Maud Delling justeringsman   

    

_______________________________                                                                                          

Jeanette Hedberg, sekreterare 


